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STYREFORSLAG – DIGITALISERING 
 
Til Årsmøtet 2018 i Djupeklo vel- og båtforening.  
 
 
Styret besluttet i møte den 16.06.2018 å fremme forslag for årsmøtet om å innføre digital 
kommunikasjon med medlemmene.  
 
Styret sender i dag ut årsbrev, vaktlister og annen info til medlemmene via post. Dette er en 
tidkrevende løsning med kostnader til porto, konvolutter og kopiering. Ordningen har også 
unødvendige miljømessige utfordringer.  
 
Det legges til grunn at alle vellets medlemmer har tilgang til epost. Hvis noen ikke har slik 
tilgang antas at det er noen i nærmeste krets som har dette.  Videre legges til grunn at samtlige 
medlemmer har tilgang til vellets nettside – www.djupeklo-vel.org.  
 
Styret ønsker årsmøtets samtykke til å innhente epostadresser til samtlige medlemmer og å 
kommunisere med disse via epost fra og med vedtakstidspunktet. Informasjon som ikke gis pr 
epost vil bli publisert på vellets hjemmeside. Melding om oppdatering av hjemmesiden vil ble 
sendt via epost. 
 
Forslag til vedtak: 
 
Årsmøtet samtykker i at fremtidig kommunikasjon mellom styret og medlemmene skjer pr. 
epost.  
 
 
 


